

1. bestyrelsesmøde 2017/2018 i Beboerforeningen Mølledammen område VII, Mølledammen 1-113 og Møllevangen 2

Mødet afholdt 19/6-2017.

Fremmødte:

Michael (nr. 99), Anders (nr. 89) og Christian (nr. 101)

Referent: Christian

1. Bestyrelsen afdækkede hvilke opgaver, der skal arbejdes med i det næste år:

- a. Pga. det faldende antal deltager ved generalforsamlinger og deraf følgende udfordringer med at få besat poster i diverse udvalg i beboerforeningen vil bestyrelsen se på, om det er muligt at reducere antal poster og hertil få foretaget nødvendige vedtægtsændringer. Ansvarlige: hele bestyrelsen.
 - b. Legeplads: Kan denne overgå til kommunen? Legepladsudvalget vil blive bedt om at undersøge dette nærmere. Ansvarlig: Anders taler med Esben i legepladsudvalget om dette.
 - c. Vi skal have bestilt rens af regnvandskloaker. Ansvarlig: Anders
 - d. Aflønning af bestyrelsen. Det blev ved seneste generalforsamling besluttet, at bestyrelsen skal aflønnes. En model for hvordan denne aflønning kan foretages undersøges. Ansvarlige: hele bestyrelsen.
 - e. Bestilling og opsætning af Nabohjælp skilte. Jens i nr. 49 har stillet et forslag til generalforsamlingen om opsætning af nabohjælpskilte i vores område (forslag 2). Forslaget blev vedtaget ved generalforsamlingen. Jens vil blive spurgt om han vil være den udførende. Ansvarlige: Anders taler med Jens.
 - f. Asfaltarbejde. Ansvarlige: Christian
 - i. Det skal afklares hvorvidt parkeringspladsen ved Møllevang 2 er fælles areal eller hører til Møllevang 2.
 - ii. Der skal hentes tilbud ind på udbedring og besluttet hvilke udbedringer, der skal foretages i år.
 - g. Det ønskes undersøgt i praksis hvordan pant i ejendomme administreres og kan falde til udbetaling til beboerforeningen. Ansvarlige: Michael.
 - h. Det ønskes undersøgt om beboerforeningen kan få oprettet Mobilepay, da det forventes, at dette vil lette indbetalingen for medlemmer og der derved kan undgås manglende eller meget sene indbetalinger. Ansvarlige: Michael.
 - i. Det ønskes undersøgt, om der kan kræves honorar, som tilfalder beboerforeningen, for udfyldelse af ejendomsmæglerformularer ifm. salg af ejendomme. Ansvarlige: Michael.
2. Det næste års møderække er planlagt som følger:
 - a. 13/9-2017, 8/11-2017, 31/1-2018. Alle møder kl. 19 hos Anders, hvis ikke andet aftales.
 3. Vigtige datoer:
 - a. Generalforsamling 2018 forventes afholdt 21/3-2018. Generalforsamlingen 2018 skal varsles 17/2- 2018 og endelig indkaldelse udsendes 7/3-2018